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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 44 

от 26.08.2014 г. 
Днес, 26.08.2014 година от 17:00 часа в залата на с.Кутловица се проведе 

изнесено заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, Янка 

Господинова, Нели Маринова, Живка Великова, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, 

Росица Иванова, Радка Желева, Петър Иванов,Тюркян Мехмед, Селятин Исмаилов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – 

кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината,  Павлина Друмева 

– Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, Стефка 

Жекова – секретар на общината , Камелия Христова – ст. специалист ОС,  кметове на 

кметства. 

Гости: Г-жа Янка Жекова – директор на ОУ „ Христо Ботев” гр. Алфатар, г-н Юлиян 

Драгнев  директор на  Начално училище „ Отец Паисий” с. Алеково,г-жа Виолета 

Ранкова- директор на ЦДГ”Щастливо детство” гр.Алфатар, г-н Дамян Славов - 

председател на Сдружение с нестопанска цел НЧ „Ведрина – 1948 г.” гр. Алфатар, 

Йордан Георгиев Колев, – Председател на „КЛУБ НА ПЕНСИОНЕРА с. Алеково,  

граждани.  

         Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, г-жо Донева, 

уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства, и 

гости, добър ден и добре дошли на днешното 44- то заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка на 

кворума.   

Колеги,  всички са налице. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е 

редовно , присъстват 11 общински съветници и ОбС може да взема законни решения.  

Откривам днешното 44-то заседание на ОбС гр.Алфатар. 

 На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 10, изх. № 

075/15.08.2014г. съм свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. 

Имате проекта на дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, има допълнителни  докладни записки , които получихме в ОбС . 

С вх.№ 120/21.08.2014г. Докладна записка относно : Одобряване на План- 

сметка  за юбилейното тържество, посветено на 40 годишнината от обявяването на 

Алфатар за град, 120 годишнината от основаването на НЧ „Й.Йовков – 1894 г.” и 

240 годишнината от преселването на 400 алфатарски семейства в Олшанка – 

Украйна.  

С вх.№ 121/21.08.2014г. Докладна записка относно : Отпускане  на  парични 

средства  в подкрепа на бедстващото население в района на Община Мизия. 
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 С вх.№ 124/26.08.2014г. Докладна записка относно : Отпускане  на  парични 

средства  в подкрепа на събитието в гр. Алфатар на 05.09.2014 г.„НАЙ-

ДЪЛГИЯТ ШИШ В СВЕТА ЗА РЕКОРДИТЕ НА ГИНЕС – 120 М”.  

На заседание на ПК се реши, допълнителните докладни да бъдат включени в проекта 

на дневния ред след точка първа по реда на тяхното входиране. Колеги , имате ли 

други предложения?Няма. Зачитам проекта на дневния ред. 

 

1.Докладна записка за Касовото изпълнение на бюджета на Община Алфатар към 

30.06.2014 г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Одобряване на План – сметка за юбилейното тържество, 

посветено на 40 годишнината от обявяването на Алфатар за град, 120 годишнината от 

основаването на НЧ „ Йордан Йовков – 1894 г” и 240 годишнината от преселването 

на 400 алфатарски семейства в Олшанка – Украйна.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно Отпускане на парични средства в подкрепа на 

бедстващото население в района на Община Мизия. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

4. Докладна  записка относно Отпускане  на  парични средства  в подкрепа на 

събитието в гр. Алфатар на 05.09.2014 г.„НАЙ-ДЪЛГИЯТ ШИШ В СВЕТА ЗА РЕКОРДИТЕ 

НА ГИНЕС – 120 М”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

5. Докладна записка относно  Информация за готовността на учебните заведения, 

намиращи се на територията на Община Алфатар за новата учебна 2014/2015 година. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

6. Докладна записка относно  Даване на разрешение през учебната 2014/2015 година в 

ЦДГ „ Щастливо детство”  гр. Алфатар – група  с. Алеково да бъде  формирана една 

полудневна  подготвителна група,  с минимален брой на децата – 6 (шест) деца. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

7. Докладна записка относно Учредяване  на безвъзмездно право  на ползване  върху 

имот публична общинска собственост за извършване на читалищна дейност. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

8.  Докладна записка относно Предоставяне на имот частна общинска  собственост за 

безвъзмездно  ползване  на СДРУЖЕНИЕ С  НЕСТОПАНСКА ЦЕЛ В ЧАСТНА ПОЛЗА „ 

КЛУБ НА ПЕНСИОНЕРА” с. Алеково, общ. Алфатар, ул. „ Алеко Константинов” № 52 а. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

9. Удостояване  с отличия граждани по случай 40  г. от обявяването на  Алфатар  за 

град / съгласно протокол на временната комисия/. 

Докладва  председателя на комисията  -  Златка Питакова. 

10. Въпроси, Заявления, Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен с така предложения дневен ред , моля да 

гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 
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Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕ № 376 

 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

 

 1.Докладна записка за Касовото изпълнение на бюджета на Община Алфатар към 

30.06.2014 г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Одобряване на План – сметка за юбилейното тържество, 

посветено на 40 годишнината от обявяването на Алфатар за град, 120 годишнината от 

основаването на НЧ „ Йордан Йовков – 1894 г” и 240 годишнината от преселването 

на 400 алфатарски семейства в Олшанка – Украйна.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно Отпускане на парични средства в подкрепа на 

бедстващото население в района на Община Мизия. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 
4.  Докладна  записка относно Отпускане  на  парични средства  в подкрепа на 

събитието в гр. Алфатар на 05.09.2014 г.„НАЙ-ДЪЛГИЯТ ШИШ В СВЕТА ЗА РЕКОРДИТЕ 

НА ГИНЕС – 120 М”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

5. Докладна записка относно  Информация за готовността на учебните заведения, 

намиращи се на територията на Община Алфатар за новата учебна 2014/2015 година. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

6. Докладна записка относно  Даване на разрешение през учебната 2014/2015 година в 

ЦДГ „ Щастливо детство”  гр. Алфатар – група  с. Алеково да бъде  формирана една 

полудневна  подготвителна група,  с минимален брой на децата – 6 ( шест) деца. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

7. Докладна записка относно Учредяване  на безвъзмездно право  на ползване  върху 

имот публична общинска собственост за извършване на читалищна дейност. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

8.  Докладна записка относно Предоставяне на имот частна общинска  собственост за 

безвъзмездно  ползване  на СДРУЖЕНИЕ С  НЕСТОПАНСКА ЦЕЛ В ЧАСТНА ПОЛЗА „ 

КЛУБ НА ПЕНСИОНЕРА” с. Алеково, общ. Алфатар, ул. „ Алеко Константинов” № 52 а. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

9. Удостояване  с отличия граждани по случай 40  г. от обявяването на  Алфатар  за 

град / съгласно протокол на временната комисия/. 

Докладва  председателя на комисията  -  Златка Питакова. 

10. Въпроси, Заявления, Изказвания и др. 

 
                                         РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 
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ТОЧКА ПЪРВА: . Докладна записка за Касовото изпълнение на бюджета на Община 

Алфатар към 30.06.2014 г. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова, председател на ПК ”Бюджет и финанси..”за 

становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря, г-жо Питакова!  В ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна 

уредба, Местно самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, 

Приватизация и предприватизиционен контрол” беше разгледана обстойно  

докладната записка за касовото изпълнение на бюджета на Община Алфатар към 

30.06.2014 г.  с участието на експерти и гости. Имаше въпроси, които бяха 

изяснени.Становището на  ПК „Бюджет, Финанси …..” е докладната записка да бъде 

приета в така  предложения и вид. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, г-жо Маринова!  

На основание  чл.21,ал.1,т.6 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, чл.137, ал.2 от 

ЗПФ, чл.51, ал.2 и чл.57, ал.1 от Наредба за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар, 

предлагам Общинският съвет да вземе следните. 

 

РЕШЕНИЕ № 377 

 

1. Приема уточнения план на бюджета към 30.06.2014 г. по прихода и разхода по 

функции, както следва: 

 По прихода  2 557 391 лв./ разпределен по параграфи съгласно Табл.1, 

Табл.2 и Приложение 1/ 

 По разхода 2 557 391 лв./ разпределен по функции и параграфи съгласно 

Табл.3 и Приложение 2/ 

2. Приема отчета за касово изпълнение на бюджета към 30.06. 2014 г.на 

Община Алфатар, както следва: 

 По прихода  993 035 лв. /разпределен по параграфи съгласно       Табл.2 и 

Приложение 1  / 

 По разхода 993 035 лв. / разпределен по функции и параграфи съгласно 

Табл.3 и Приложение 2 / 

3. Приема отчета за капиталовите разходи към 30.06. 2014 г. в размер на              

21 375 лв.  съгласно Приложение №3.  

4. Приема отчета за изпълнение на сметките за средства от Европейския съюз 

към 30.06. 2014 г. / съгласно Табл.5 и Прилож.№4/, както следва: 

 По прихода  3 238 207  лв. 

 По разхода       183 541 лв. 

 Салдо на 30.06.2014 г. – 3 054 666 лв. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 
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Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

                                              РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

Златка Питакова:Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към втора точка от дневния 

ред.  

ТОЧКА ВТОРА:Докладна записка относно одобряване на План – сметка за 

юбилейното тържество, посветено на 40 годишнината от обявяването на Алфатар за 

град, 120 годишнината от основаването на НЧ „ Йордан Йовков – 1894 г” и 240 

годишнината от преселването на 400 алфатарски семейства в Олшанка – Украйна. 

Отново давам думата на г-жа Нели Маринова ,председател на ПК”Бюджет и 

финанси…”. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, г-жо Питакова! ПК”Бюджет и финанси…” дава 

своето съгласие на основание  чл. 2, ал. 1, т. 6 от ЗМСМ,  чл.124 от ЗПФ  и чл. 50  

Наредбата за  условията  и реда  за съставяне на тригодишна бюджетна програма за 

местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на 

общинския бюджет на Община Алфатар, предлагам Общинския съвет да вземе 

следните : 

                                             РЕШЕНИЕ № 378 

 

         Одобрява предложената  План – сметка с  необходимите средства за нейното  

изпълнение. 

1. Дава съгласие при необходимост да бъде извършена актуализация по бюджета 

на общината за изпълнение на т. 1 от решението. 

Златка Питакова:  Колеги,който е съгласен моля да гласува!  

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” –0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов               за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно отпускане на парични средства в 

подкрепа на бедстващото население в района на Община Мизия. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова, председател на ПК „Бюджет и 

финанси....”за становище на комисията. 

Нели Маринова:Благодаря Ви, г-жо Питакова! На заседание на комисията обстойно 

беше разгледана и обсъдена докладната записка.ПК „Бюджет и финанси....”. 

 дава съгласието си да подкрепим  бедстващия район и предлага ОбС да вземе  

следното решение: 
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1. Дава съгласие за отпускане на финансова помощ в  размер на 500.00 /  петстотин/  

лв. в подкрепа на бедстващото население в  района  на Община Мизия. 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата актуализация по 

бюджета на общината  за изпълнение на т. 1 от решението. 

Г-жо  Желева,  подкрепям Вашето предложение  да дадем от нашето възнаграждение 

още 500.00 / петстотин/ лв. 

Радка Желева: Ако има начин,  като се изчислява  трудовото ни възнаграждение за 

следващия месец да бъде удържана сумата от всеки един член на ОбС. 

Павлина Друмева: Такава възможност няма, но  може да се направи списък с 

имената и определените средства да бъдат събрани  в ОбС. 

Росица Иванова  :Всеки ще си реши  какво ще отдели като сума. 

Нели Маринова: По предложение на г-жа Желева на заседание на ПК да бъдат 

отпуснати още  500,00 лв  и общата сума да стане 1000,00 лв., коментирахме, че 

отделените средства по докладната записка са  според  възможностите на нашата 

община.Да отделим  по 50,00 лв от възнаграждението си?????  

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги, зачитам основанието!  

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124 от ЗПФ и чл.50  от Наредба за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския 

бюджет на Община Алфатар предлагам Общинския съвет да вземе следното. 

 

Р Е Ш Е Н И Е: № 379 

 

1. Дава съгласие за отпускане на финансова помощ  в размер на      500,00 /петстотин/ 

лева в подкрепа на бедстващото население в района на Община Мизия.  

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  актуализация по 

бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 
Колеги, моля да гласуваме! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна  записка относно Отпускане  на  парични средства  в 

подкрепа на събитието в гр. Алфатар на 05.09.2014 г.„НАЙ-ДЪЛГИЯТ ШИШ В СВЕТА ЗА 

РЕКОРДИТЕ НА ГИНЕС – 120 М”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова. 

Нели Маринова: Благодаря Ви,  г-жо Питакова!Това е мероприятие на гр.Алфатар и 

затова трябва да го подкрепим.Обсъдена беше обстойно докладната записка на 

заседание на комисията и коментираните  500,00лв.станаха 1000,00лв. ПК „Бюджет и 

финанси....” дава съгласието си за изпълнение на решението на общинска 

администрация. 
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Златка Питакова: Зачитам основанието и преминаваме в режим на гласуване.   

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124 от ЗПФ и чл.50  от Наредба за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на 

общинския бюджет на Община Алфатар, предлагам Общинския съвет да вземе 

следното: 

Р Е Ш Е Н И Е: № 380 

 

1. Дава съгласие за отпускане на финансова помощ  в размер на 1 000,00 /хиляда/ лева 

в подкрепа на събитието в Алфатар на 05.09.2014 г.„НАЙ-ДЪЛГИЯТ ШИШ В СВЕТА ЗА 

РЕКОРДИТЕ НА ГИНЕС – 120 М”.   

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  актуализация по 

бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка пета от дневния 

ред. 

 ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно  информация за готовността на учебните 

заведения, намиращи се на територията на Община Алфатар за новата учебна 

2014/2015 година.Председателя на ОбС, г-жа Златка Питакова даде думата на 

председателя на ПК „Образование и Култура….”. 

           Росица Иванова: Председател на ПК” Образование и Култура….”: разгледахме  

докладната записка в комисията. Поставени бяха въпроси. Получихме необходимите 

отговори . Остана едно съмнение за децата в  с. Бистра?!. 

            ПК” Образование и Култура….”: приема докладната записка в този си вид. 

          Златка Питакова: Колеги , зачитам основанието: 

На основание чл.21 ,ал.1 ,т.23 от ЗМСМА, предлагам ОбС Алфатар да вземе 

следното 
 

РЕШЕНИЕ № 381 
 

 

1. Приема Информация за готовността на учебните заведения , намиращи се на 

територията на Община Алфатар за новата учебна 2014/2015 година . 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 
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Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

 

Колеги, преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно  даване на разрешение през учебната 

2014/2015 година в ЦДГ „ Щастливо детство”  гр. Алфатар – група  с. Алеково да 

бъде  формирана една полудневна  подготвителна група,  с минимален брой на децата 

– 6 ( шест) деца. 

Росица Иванова:ПК” Образование и Култура….”: разгледа докладната записка.  

 относно Даване на разрешение през учебната 2014/2015 година в ЦДГ „ Щастливо 

детство”  гр. Алфатар – група  с. Алеково да бъде  формирана една полудневна  

подготвителна група,  с минимален брой на децата – 6 ( шест) деца. Приветстваме 

директора на ЦДГ « Щастливо детство»  за това, че е намерено някакво решение.На 

заседание на комисията се разбра от директорката , че децата са седем , а не шест. 

Пак  да уточним: децата са 7 / седем/, а не  6 / шест/. 

 

На основание чл.21 ,ал.1 ,т.23 от ЗМСМА, чл.20 от Закона на Народната 

просвета и чл.2, ал.8 от Наредба №7 от 29.12.2000г. на МОН за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на 

училищата  , детските градини  и обслужващите звена ,предлагам ОбС Алфатар да 

вземе следното 

Р Е Ш Е Н И Е: № 382 

Разрешава през учебната 2014/2015одина в ЦДГ „Щастливо детство” 

гр.Алфатар –група с.Алеково да бъде формирана една полудневна подготвителна 

група , с направената промяна - минимален брой деца -7 /седем/ броя.  

 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ  ПРИЕМА. 

Колеги, преминаваме към точка седма от дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно Учредяване  на безвъзмездно право  на 

ползване  върху имот публична общинска собственост за извършване на читалищна 

дейност. 

Давам думата на председателя на ПК”Общинска собственост,Устройство на 

територията ….” За становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, г-жо Питакова!  Докладната записка относно 

Учредяване  на безвъзмездно право  на ползване  върху имот публична общинска 

собственост за извършване на читалищна дейност беше разгледана от ПК” Общинска 
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собственост, ……..”. Коментирахме  и получихме отговори. Тук е и председателя на 

НЧ „ Ведрина -  1948 г.”- г-н Дамян Славов. Тази докладна се е наложила поради 

изтичане на  договора. Беше разяснено, че  когато имат нужда пенсионерите ще 

ползват сградата  за своите мероприятия.Има  приложение към докладната: 

1.Копие от АОС(п)№392 от 11.07.2013г. вписан в Служба по вписванията на 

12.07.2013г. с вх.рег. №5414, том ХIІІ, Акт 92, Дело 2449, ИП 77288-77290. 

2.Копие от Решение №33/17.04.2013г. за регистрация на НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ 

„ВЕДРИНА - 1947Г. ” 

3.Копие от искане с вх.№ 651/12.08.2014г. 

4.Копие от Удостоверение за липса на задължения към Община Алфатар с 

№6901000078/12.08.2014г.. 

5.Копие от Решение №105 по протокол №19 от 31.03.2005г. 

Златка Питакова:Колеги,  зачитам предложението за решение. 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл. 34, ал. 6 от ЗОС във вр. с § 4 oт ЗНЧ, 

предлагам на Общински съвет Алфатар да вземе следните  

РЕШЕ Н И Е: № 383 

1. Отменя Решение №105 по протокол №19 от 31.03.2005 г. на Общински съвет 

гр.Алфатар. 

2. Предоставя, безвъзмездно за ползване на СНЦ” НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ 

„ВЕДРИНА - 1948Г”, ЕИК по БУЛСТАТ 118552270 със седалище гр.Алфатар, 

общ.Алфатар, ул. „Александър Стамболийски” №25, имот публична общинска 

собственост: ЧИТАЛИЩЕ – масивна едноетажна сграда с идент.00415.503.1365.1, бр. 

етажи 1, разпределение: киносалон, библиотека, кино-кабина и мазе със ЗП от 295 

(двеста деветдесет и пет.)  кв.м., предназначение: сграда за култура и изкуство, и 

сграда с идент. 00415.503.1365.2, със ЗП от 36 (тридесет и шест) кв.м., 

предназначение: сграда за битови услуги, намиращи се  гр.Алфатар, общ.Алфатар, ул. 

„Александър Стамболийски” №25, АОС (п) №392/11.07.2013г.. 

2. Предоставя за безвъзмездно за ползване имота за срок от 10 (десет) години, с 

предназначение за осъществяване на читалищна дейност. 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и предаде 

имота. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
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 Точка осма от дневния ред: Докладна записка относно Предоставяне на имот частна 

общинска  собственост за безвъзмездно  ползване  на СДРУЖЕНИЕ С  НЕСТОПАНСКА 

ЦЕЛ В ЧАСТНА ПОЛЗА „ КЛУБ НА ПЕНСИОНЕРА” с. Алеково, общ. Алфатар, ул. „ Алеко 

Константинов” № 52 а. 

Заповядайте отново, г-н Пейчинов! 

Марин Пейчинов: председател на ПК” Общинска собственост,Устройство на 

територията …..”.В комисията разгледахме докладната записка  в присъствието на  

председателя на „КЛУБ НА ПЕНСИОНЕРА” с. Алеково. Също има приложени към 

докладната записка следните приложения: 1.Копие от АОС(ч)№24 от 21.07.2003г. 

вписан в Служба по вписванията на 26.11.2013г. с вх.рег. №8534, том ХХІ, акт 1191, 

н.д. 4139. 

2.Копие от Решение №39/13.05.2014г., за регистрация на СДРУЖЕНИЕ С 

НЕСТОПАНСКА ЦЕЛ В ЧАСТНА ПОЛЗА „КЛУБ НА ПЕНСИОНЕРА” 

3.Копие от заявление с вх.№ 635/08.08.2014г. 

4.Копие от документ за липса на задължения към Община Алфатар. 

 В момента тече ремонтна дейност, пенсионерският клуб ще бъде  приведен в добър 

вид и  ще бъде поддържан в  добро състояние. Становището на ПК” Общинска 

собственост, ……..” е така предложеното решение от общинска администрация  да 

стане решение на днешната сесия. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, г-н Пейчинов! 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.12, ал.3  от ЗОС и във връзка с чл.68, 

ал.1, т.4 от НРПУРИВОС приета от ОбС Алфатар, предлагам на Общински съвет 

Алфатар да вземе следните. 

РЕШЕНИИЕ: 384 

1. Предоставя, безвъзмездно за ползване  на СДРУЖЕНИЕ С НЕСТОПАНСКА ЦЕЛ В 

ЧАСТНА ПОЛЗА „КЛУБ НА ПЕНСИОНЕРА”, ЕИК по БУЛСТАТ 118517426, със седалище 

с.Алеково, общ.Алфатар, ул. „Алеко Константинов” №52а, притежаващо Решение 

№39 от 13.05.2014г., издадено от Силистренски окръжен съд, Ф.Д. №362/2001г., имот 

частна общинска собственост: 89 /осемдесет и девет/ кв.м., част от сграда – 

пенсионерски клуб със ЗП от 105 м
2
, намираща се  с.Алеково, общ.Алфатар, 

ул.”Алеко Константинов” №52а,  (кв.8, п-л №237), АОС (ч) №24/21.07.2003г., вписан 

в Служба по Вписванията гр.Силистра, с вх.рег.№8534/26.11.2013г., Акт.№191, том 

ХХI, дело №4139/2013, имотна партида №80951.  

2. Предоставя за безвъзмездно ползване имота  за срок от 10 (десет) години, с 

предназначение за осъществяване на културно масова и социална дейност на 

инвалидите и пенсионерите от с.Алеково, общ.Алфатар. 

3.Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и 

предаде имота. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  
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Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

 Преминаваме към точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Удостояване  с отличия граждани по случай 40  г. от обявяването 

на  Алфатар  за град . 

Златка Питакова : председател на ВК. 

Колеги ,ще ви запозная с решението на временната комисия: 

След направените разисквания , Временната комисия към ОбС  Алфатар 

излезе със следните предложения за удостояване с отличия на граждани :  
1.За Почетен гост - г-н Цветан Цветанов, 

2.За Почетен гражданин – г-жа Радка Желева и г- н Стоян Стайков, 

3.Значки:  

   а/ за изключителен принос в осъществяване на междуетнически и религиозен 

диалог , борбата срещу проявите на омраза , популяризиране на историята за 

укрепване на вековната дружба между българи , роми и мюсюлмани 

  -г-жа Ана Йосифова . 

   б/ за съществен принос при съхранение и развитие на българските традиционни 

народни изкуства – г-жа Ганка Пенчева ,  

   в/ за театрално изкуство – г-жа Стоянка Неделчева , Стоян Златев, 

    г/за образование – г-жа  Янка Жекова ,Иван Лазаров , Г. Карапетров ,  

    д/ общественик – г-жа Т. Дойчева.       

 

Нели Маринова: Почетен гражданин само  едно лице ли може да бъде наградено?  

Да се провери  в правилника. 

Росица Иванова: Съгласно Правилника  за отличията на ОбС Алфатар  точка III. 

Почетен гражданин на Алфатар. 

1. Със званието „ Почетен гражданин на Алфатар” се удостояват български и 

чужди граждани  с особено големи заслуги към града, жителите му  и 

общината. 

Удостояването със званието може да се извърши и посмъртно. Предложенията 

се обсъждат на заседание на ОбС и се приемат с обикновено мнозинство от 

гласовете на присъстващите общински съветници. 

Радка Желева: Решенията би следвало да имат обосновка, защо се предлагат. 

Предлагам Ирина Сергеевна  Дмитренко за  „ Почетен гост на Община Алфатар” и 

грамота. Точна мотивация -  Консул на Генералното консулство  гр. Варна. 

Марин Пейчинов:Аз предлагам г-н Иван Пенчев, бивш председател на клуба на 

пенсионера в с. Алеково, да бъде награден със значка защото има голям принос за 

развитие на българските традиции ,народни изкуства и обичаи. 

Росица Иванова: Аз предлагам Димитра Шишкова да бъде наградена със значка, 

защото по такъв начин ще изразим благодарността си за великата  мисия – да 

образова нашите деца, бъдещето на България . 

Петър Иванов:Аз предлагам да бъде награден със значка Любен Георгиев Стоев, 

защото има съществен принос за популяризирането на Алфатар чрез театралното 

изкуство. 
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Да помислим и да помогнем  на г-жа Питакова. Трябва да видим  как ще протече  

тържествената  сесия. 

Янка Господинова: Относно  грамотите, предлагам текста да е еднакъв за всички. 

Златка Питакова: Има различни възможности, може по категории или 

индивидуално за всеки. 

Йорданка Узунска: Когато се ангажират повече хора, събират се повече идеи и се 

постигат по добри резултати. 

Златка Питакова: Колеги, има предложение да се гласува анблок. Зачитам 

предложенията с направените допълнения: 

1.Почетен гост- г-н Цветан Генчев Цветанов, Ирина Сергеевна Дмитренко. 

2.Почетен гражданин – г-жа Радка Георгиева Желева и г- н Стоян Иванов 

Стайков. 

3.Значки:  

   а/ за изключителен принос в осъществяване на междуетнически и религиозен 

диалог , борбата срещу проявите на омраза , популяризиране на историята за 

укрепване на вековната дружба между българи , роми и мюсюлмани - г-жа Ана 

Йосифова Стоянова. 

   б/ за съществен принос при съхранение и развитие на българските традиционни 

народни изкуства – г-жа Ганка Пенчева Недялкова.  

   в/ за театрално изкуства – г-жа Стоянка Неделчева Маринова, Стоян Стоянов 

Златев. 
   г/за образование – г-жа  Янка Жекова Ваникова, Иван Лазаров Филипов, 

Георги Иванов Карапетров. 

   д/ общественик – г-жа Тодорка Стоянова Дойчева.         

Колеги ,имате ли други въпроси , мнения , предложения ?Няма.Считам , че всички 

сте съгласни . Зачитам основанието. 

На основание чл.21, ал.1, т.22 и т.23 от ЗМСМА  и във връзка с раздел 111 т.1 от 

Правилника за отличията на ОбС Алфатар ,предлагам  ОбС Алфатар  взе следното 

  

Р Е Ш Е Н И Е: № 385 

 

1. Удостоява с отличия  по случай 40г. от обявяването на Алфатар  за град,120 г. 

от основаването на НЧ”Йордан Йовков-1894г.и 240г. от преселването на 400 

алфатарски семейства в Олшанка – Украйна , както следва  : 

 

1. Почетен гост на гр.Алфатар -  Цветан Генчев Цветанов и Ирина Сергеевна 

Дмитренко. 

2. Почетен гражданин на гр. Алфатар – Радка Георгиева Желева и  Стоян 

Иванов Стайков. 

3.Значки:  

   а/ за изключителен принос в осъществяване на междуетнически и религиозен 

диалог , борбата срещу проявите на омраза , популяризиране на историята за 

укрепване на вековната дружба между българи , роми и мюсюлмани - Ана Йосифова 

Стоянова. 

   б/ за съществен принос при съхранение и развитие на българските традиционни 

народни изкуства –  Ганка Пенчева Недялкова и Иван Пенчев Христов.  
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   в/ за театрално изкуства – Стоянка Неделчева Маринова, Стоян Стоянов Златев 

и Любен Георгиев Стоев. 
   г/за образование – Янка Жекова Ваникова, Иван Лазаров Филипов, Георги 

Иванов Карапетров и Димитра Събева Шишкова. 

   д/ общественик – Тодорка Стоянова Дойчева.         

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

 

Радка Желева: Искам да благодаря на всички за оказаната ми чест и отговорност. 

Доколкото имам сили и възможност ще  работя за Алфатар. Ще продължа да правя 

каквото мога за хората в Алфатар. 

Росица Иванова: Ще добавя, че сме работили прекрасно с  г-жа Желева през  

годините, като Председател на ОбС и Кмет. 

Ана Йосифова: Дори и да не получа тази значка, тръпката е много голяма. 

Благодаря, Ви! 

Колеги, преминаваме към точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Въпроси, Заявления, Изказвания и др. 

Златка Питакова: Информативно да уведомя, че има Искане от  Дамян Славов 

Славов – председател на НЧ „ Ведрина – 1948 г.” гр. Алфатар.  

Моля да ни бъде предоставена обработваема земеделска земя в землището на гр. 

Алфатар в размер на  100 дка за осъществяване на стопанска дейност, доходите от 

която  да са за издръжка на читалището 

 От общинска администрация трябва да бъде подадена докладна записка до ОбС . 

Уведомявам Ви и  за юбилейния  брой на вестника като  сума и  тираж : 

от   500 бр.  единичната цена е 1,38 лв. за един брой. 

от 1000 бр.  единичната цена е 0,75 лв. за един брой или 750,00 лв. 

Йорданка Узунска: Има възможност първа и последна страница да са цветни  или 

целият вестник да бъде цветен. 

Радка Желева: Повече бройки е по добре, защото трябва да се подарява вестника по 

случай юбилея.  Имаше коментар, че не са получени останалите материали за 

вестника. 

Йорданка Узунска:  Всички материали са качени на диск и са изпратени  за вестника 

на Йордан Георгиев. 

Златка Питакова: Други предложения и въпроси относно вестника? Няма. Решихме 

1000 бр и цветен да е вестника. Ако искаме информация по случай юбилея да бъде 

поместена в  друг вестник – 120 лв. е един пакет. Колеги става въпрос за вестник  

„Силистра прес”. 

Радка Желева: Получава ли се този вестник при нас? 

Йорданка Узунска: Става въпрос за публичност.Предоставят ни го по няколко броя. 
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Златка Питакова: Относно тържествената сесия, желателно е всички общински 

съветници да присъстват. Моля , за предложения за подреждане на залата и за текста 

на грамотите. 

Стефка Жекова: Тържествената  част е в лекционната зала на НЧ „ Йордан Йовков. 

Златка Питакова: Колеги други предложения и въпроси? Няма. 

Благодаря Ви, колеги! Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС 

- Златка Питакова закри редовното заседание на ОбС в 18 .30 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Иванка Жекова/ 

 


